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Známi právnici a lekári vyzývajú premiéra Fica, aby
schvaľovanie a obstaranie „mRNA vakcín“ riešil na Rade
EÚ

infovojna.bz/article/video-znami-pravnici-a-lekari-vyzyvaju-premiera-fica-aby-schvalovanie-a-obstaranie-mrna-vakcin-
riesil-na-rade-eu

Občanské sdružení Za zdravou a spravedlivou společnost, jehož členy
jsou JUDr. Erik Schmidt LL.M. MA., JUDr. Marica Pirošíková, PhD.,
JUDr. Peter Weis, ale i MUDr. Jan Lakota, CSc. a MUDr. Andrej Janco,,
se obrátilo na předsedu vlády Roberta Fica.
Kdo alespoň trochu sleduje dění, ví, že členové tohoto sdružení byli
jedněmi z mála, kteří v „době covidové“ nemlčeli. Ale naopak,
dlouhodobě poukazovali jak na právní, tak i medicínské hledisko. Obě
dostaly nejen u nás, během „covidu“ pořádně zabrat. OZ premiérovi
adresovalo dopis se v souvislosti s veřejným prohlášením o jeho
odhodlání podpořit důsledné vyšetření okolností managementu.
pandemie COVID-19 v rámci Slovenské republiky.

Petice pro veřejnost

V úvodu dopisu JUDr. Schmidt poukázal na aktivity sdružení, mezi
které patřila i petice, kterou is podporou oz Pro Libertate a odborníků z
České republiky, zveřejnili na dané stránce , a která byla směřována na
Radu Evropské unie.

„Naše iniciativa (stejnou iniciativu jsme vyvinuli i vůči EP, jak
uvádím detailněji níže) vycházela nejen z notoricky známých (a
médii tzv. mainstreamu ignorovaných) skutečností, které jsou
podpořeny nejnovějšími vědeckými studiemi.

Ale iz faktu, že došlo k slyšení představitelky Pfizer na půdě EP, z
něhož jednoznačně vyplynul nestandardní způsob nákupu tzv..
vakcín (přesněji genové mRNA terapie).

https://www.infovojna.bz/article/video-znami-pravnici-a-lekari-vyzyvaju-premiera-fica-aby-schvalovanie-a-obstaranie-mrna-vakcin-riesil-na-rade-eu
https://ereport.sk/pravnik-schmidt-pre-ereport-o-peticii/
https://www.petitions.com/
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A že navzdory prohlášením „vakcína je svoboda“ tato nikdy
nebyla testována na zabránění šíření viru Sars-Cov-2 resp. jeho
"mutací ," uvedl.

Ursuline nákupy

Dodal, že petice se týkala i faktu, že předsedkyně Evropské komise
(EK) Ursula von der Leyen objednávala miliony „vakcín“ za miliardy
eur „jako pizzu,“ o čemž jsme vás informovali i my.

„V tomto ohledu byla předsedkyně EK opakovaně neúspěšně
vyzvána, aby zveřejnila textové zprávy, které si s ředitelem
společnosti psala. Navíc EK na kterýkoli podnět ke zveřejnění
obsahu smluv uzavřených mezi EK a farmaceutickými
společnostmi reagovala zpřístupněním jejich téměř zcela
začerněných stránek. Ze kterých nebylo možné zjistit, ani
vyhodnotit dohodnuté podmínky mezi EK a dodavatelem „vakcín“.
V září 2022 i Účetní dvůr EU (DA) při snaze ověřit zákonnost
použití miliard eur od daňových poplatníků EU neobdržel od EK
požadované dokumenty.“

Kdo schvaloval „vakcíny?“

Občanské sdružení  Za zdravou a spravedlivou společnost dále v
dopise poukázalo i na to, že Účetní dvůr EU(DA) odhalil i nesrovnalosti
v postupech schvalování použití „vakcín.“

„Přičemž zjistil, že EK obešla stanovené kontrolní orgány. Také i
to, že plánované setkání vědců s cílem určit strategii očkování na
rok 2022 se nikdy neuskutečnilo. DA uvedl, že EK odmítla
zveřejnit jakékoli podrobnosti o osobní úloze předsedkyně EK v
rozhovorech týkajících se smlouvy se společností Pfizer. Této DA
vyčítá, že jednala na „vlastní pěst“ a nedodržela přitom běžně

https://ereport.sk/europoslanci-sa-buria-kvoli-vakcinam-pfizer-leyenova-a-vlady-klamali-kym-ludia-umierali/
https://bon-sens.sk/
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stanovené postupy a předpisy. Dále poukazuje na to, že EK
nevyužila ani společné vyjednávací týmy, a sama připravila
předběžnou dohodu s Pfizerem.“

Co žádají od premiéra

JUDr. Schmidt v dopise, jehož celý text vám přinášíme na druhé straně
tohoto článku, informoval premiéra o tom, že v této věci - petice na
půdě Evropského parlamentu, se již OZ obrátilo i na naše
europoslance. „Zůstali jsme však ignorováni.“

„I proto se jménem Občanského sdružení  Za zdravou a
spravedlivou společnost a více než 20.000 signatářů petice,
obracíme na Vás se žádostí o otevření tohoto tématu na půdě
Rady EU. Jak io Vaši podporu, v ní uvedených požadavků, s cílem
prosazení jejich realizace .“

Dopis OZ Za zdravou a spravedlivou společnost adresovaný
premiérovi Robertu Ficovi v plném znění ZDE.

Zdroj: ereport.sk

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, dle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce
nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou
podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně.
Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí
nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy pleti, jazyka, víry a
náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně.

https://bon-sens.sk/
https://ereport.sk/obcianske-zdruzenie-za-zdravu-a-spravodlivu-spolocnost/2/
https://ereport.sk/obcianske-zdruzenie-za-zdravu-a-spravodlivu-spolocnost/


4/9

Já Clovek2024-01-04 15:25:09

Fico do toho nepůjde

protože během jeho vlády schvaloval a nakupoval testy na COVID-
19 

 takže byl dobře informován co se ve světě chystá 
 nakoupil jejich během let 2016-2017-2018, když ještě on

podepisoval objednavky 
 ty co se nakoupili 2019-2020 už můžeme na Pellegriniho po

Kuciakiade

Obm velmi vyhovovalo že Globalní šéf dosadil Matovice jako
obětního idiota během COVIDISMU aby Fico s Pellem zůstali
alespoň formální čistí a opětovně použitelný
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Ha Ne2024-01-04 15:41:04
Amen tak. Kovid, testy a mRNA vakcíny nemohly přece vyrobit
žádní lbgt-debili, ale jedině soudruzi z KSČ ještě během SNP.
Později je předali Ficovi, který to všechno spískal :)

Já Clovek2024-01-04 16:09:59
ty si v tomto vzdy zastaval a obhajoval Fica a myslis si ze
tvoja trapna odpoved ma byt ftipna.

 dokumenty o kupe tych testov su k dispozicii
 a uvidis ze Fico sa v tom nebude angazovat.
 Teraz sa este ku tebe prida Kvetka

Ja No2024-01-04 16:20:27
Kvetku beriem...Mordechai "AI" spiklenecké bubuš
teórie si daj za virtuálny klobúk:)

Ja Clovek2024-01-04 16:55:13
a zase si sa prejavil naplno

Ja No2024-01-04 17:07:51
naplno sa treba prejavovať vžade a za
akýchkoľvek okolností...inak nás tu
aiMordechai "miliardové" kastráty
prevalcujú;)

Emil Spurny2024-01-04 19:20:31
niektori ludia su tu ako klony Nahuela, ani
ked im v pravde vymachas cumak, tak budu
velebit toho svojho zachrancu. Za Fica sme
tu uz boli a ako v bavlnke sme nezili a to bolo
za dobrych casov, ale oni mu veria zas...
blazni.
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Nahuel Avelino2024-01-04 17:45:20
Ako o ficovi si nemyslim noc dobre, ale len totalny debo moze
verit tomu, ze fico nakupoval v 2016 testy na covid

Ja No2024-01-04 18:04:02
vitaj na IV "káve" alebo skôr cigánskom čuči s našim
Mordechaiom
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Vladko Narod2024-01-04 16:26:55

Hlavne Pelegriny a Hlas a Doilnková a sučasný aj bývalý aktívny
manažment vrátane komisie na Slovensku a podporovateľov
agendy COVID je priamo pred Stvorením plne zodpovedný za
stále pokračujúcu genocídu slovákov, kde je jasne znížená
pôrodnosť ( o polovicu) a chorobnosť vo všetkých veľmi vážnych
chorobách zničujúcich život človeka.

 Pán Pelegriny odo mňa preto nikdy svoj hlas na prezidenta
nedostane.

 Môžu sa hádať o peniazoch a o fašistickej agendy neľudí na
zničenie ľudstva koľko chcú. 
Mám zato že chorobnosť na rakovinu vzrástla 1000 násobne .....

 Ale týchto aktívnych - v podstate v praxi absolutne neaktívnych
bojkov(stále hľadajúcich) ľudí, ktorí majú moc a nevedia zachrániť
ešte nezaočkované duše -životy ľudí všetkých národov budú na
konci vekov posudzovať vo Stvorení. Pritom všetci prebudení
vedia, že tieto rna vakcíny sú aj v iných druhoch vakcinácii a
možno aj v liekoch a jedle.
Žiadne peniaze ani praktiky uplatňovania inej formy moci nie sú
dôležitejšie ako praktické okamžité činy a a odvážne a smelé
rozhodnutia pre zachovanie života - ľudskej genetiky,
človečenstva, ľudskej duše. 

 Dôkazov je dosť.

Chorí - vážne chorí ľudia, ktorých aj ich nadriadení a
zamestnávatelia, tzv. manežéri nútili sa rúškovať, testovať
jedovatými testami s líthiom a očkovať sa pred zodpovednosťou vo
Stvorení neuhnú.

 Mohli by pomôcť svoje karme keby konali rázne a smelo,
ospravedlnili sa verejne, poskytli ľuďom pravdivé celostné
informácie aj o zakázaných spôsoboch liečenia vážne chorých ľudí
po týchto experimentoch na národoch. 
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Fico a Orban by sa mali v EU spojiť a vo svojich štátoch zakázať
túto agendu COVID a NWO.

 Vtedy by sa svetlo a múdrosť.... vo Stvorení potešilo a priklonilo na
stranu dobra, svetla a pravdy. Lebo nie peniaze a moc sú dôležité,
ale to ako s nimi nakladáme.

 A to by mohlo pomôcť ľuďom v Európe stať sa ľudmi so srdcou,
harmóniou a konaním dobra.

zobraziť viac...
Milan Mašcuch2024-01-04 18:24:22
+++

Meno Priezvisko2024-01-04 16:54:17
Hlavne je aby ste im poslali peniaze. Proste im zaplatte a mozno
vas prestanu obtazovat s tymito clankami.

javascript://
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Yuval Noah Harari2024-01-04 17:37:18
Viete čo môj menovec tvrdí - že ľudstvo je programovateľné a
hacknuteľné.

 Ak je to pravda (a kto by neveril VEDCOVI) potom predsa
NEMÔŽE BYŤ JEDNOTLIVEC ZODPOVEDNÝ ZA SVOJE ČINY!

 To nie sú “jeho činy”.
 Pokojne vezmite zbraň a zbavte sa v rámci naprogramovania tých,

ktorí vám škodia!
 Plácačkou na muchy sa môžete zbaviť otravných múch a komárov.

Pascou na kuny sa môžete zbaviť kún, mačiek, hrabošov, lasíc…
 Existuje jednoduchá pravda, ktorú netreba dokazovať a ani

vyšetrovať.
 Tej sa držte.
 

Nahuel Avelino2024-01-04 17:48:09
Na toto sa robilo nespocet pokusov a studii, ked ludia sa
spravali daleko chrapunskejsie, ked verili tomu, ze vsetko je
vopred dane a nie su zodpovedni za svoje ciny a daleko
slusnejsie ked si mysleli ze sa rozhoduju na zaklade svojej
vole.

Milan Mašcuch2024-01-04 18:23:11
A čo, že by aj europoslankyňa Beňová, ktorá sa zrazu obrátila na
vlasteneckú bojovníčku, odmietla? No Fico čo teraz, naďalej bude
Beňová Tvoja favoritka?

Svätý ZaDedinou2024-01-04 19:05:27

Sorryako !

Kde je to video ?

 
 


